
Aan het college van Burgemeester en Wethouders
Grote Markt 1,  9712 HN Groningen

Groningen,  10 februari 2017 
Betreft: Schriftelijke vragen stichting de vakantiebank. (  www.devakantiebank.nl  )

Geacht college,  

De Vakantiebank is een nieuw initiatief om te zorgen dat arme gezinnen ook een 
keer per jaar een weekje op vakantie kunnen. Op of onder bijstandsniveau leven 
levert veel stress op. Leven wordt overleven. Het is van groot belang dat 
kinderen die in zo’n situatie opgroeien daar geen nadeel van ondervinden en ook 
een keertje op vakantie kunnen gaan. Dat deze gezinnen even los kunnen komen 
van de thuissituatie om nieuwe energie op te doen. Het is ook voor de ontwikkeling 
van kinderen van grootst belang dat zij nieuwe omgevingen leren kennen met nieuwe mensen. 
Daar is een vakantie een perfecte gelegenheid voor.

 Eind december 2016 is de gemeente Oldambt een samenwerking aangegaan 
met de vakantiebank voor de periode van 2017 -2020. Gedurende deze periode 
zal de gemeente Oldambt een jaarlijkse subsidie uitkeren van 1500,- euro en een 
eenmalige subsidie verstrekken van 5000,- euro. In een eerder stadium is de 
gemeente Leek al een 2-jarige samenwerking aangegaan met de vakantiebank. 
Ook de provincie Groningen doet een duit in het zakje.

Het concept van de Vakantiebank is gebaseerd op cofinanciering. Een kleine 
gemeentelijke subsidie stelt de vakantiebank in staat om, in combinatie met 
fondsen opgehaald uit donaties, onder heldere voorwaarden een aantal gezinnen 
een binnenlands uitje aan te bieden. Dit doet het bestuur van de vakantiebank 
niet zelfstandig, het bepaalt in overleg met de Voedselbank, de gemeente, 
Humanitas en het Leger des Heils wie in aanmerking komt voor een vakantie. 
Naast een motivatiebrief zijn dit de voorwaarden om in aanmerking te komen: 
1. Het leven op/of onder bijstandsniveau
2. Minimaal 5 jaar niet op vakantie te zijn geweest
3. In bezit zijn van een WA- verzekering

Naar aanleiding van het bovenstaande hebben de PvdA en 100% Groningen de 
volgende vragen:

1: Is het college bekend met het concept van de Vakantiebank en de 
subsidieregeling met o.a. de gemeente Oldambt?

2: Kan het college zich vinden in de doelstellingen van de Vakantiebank en ziet 
het college binnen onze gemeente ook een taak weggelegd voor deze stichting? 
Zo nee, waarom niet?

3: Is het college bereid om samen met de Vakantiebank te kijken of een 
soortgelijke samenwerking als met de gemeente Oldambt mogelijk is? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, wilt u de uitkomsten van deze gesprekken te delen met de 
raad?

http://www.devakantiebank.nl/

